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 23.0988/Io 
 13 juni 2023 
 Goedgekeurde versie 
                                                                                                     

Verslag openbare deel van de 182e bijeenkomst Raad FHML  
d.d. dinsdag 9 mei 2023 

Aanwezig: zie presentielijst 

 
1 Opening, mededelingen en vaststellen van de agenda 
De voorzitter opent de openbare vergadering. 
 

2a Vaststellen van de tekst van het openbare deel van het verslag van de 181e 
bijeenkomst d.d. 11 april 2023 
-23.0770o – d.d. 21-04-23 – verslag met bijlage 
 
M. oude Egbrink geeft aan dat in de eerste alinea op pagina 3 vermeld staat dat er gebruik wordt 
gemaakt van proctoren. Het laatste woord is niet correct en moet zijn: ‘Proctorio’. Het woord zal 

worden aangepast in de tekst. 
 
Zie de goedgekeurde versie van het verslag met kenmerk 23.0770/Io 
 
2b Opmerkingen naar aanleiding van het openbare deel van het verslag 
Er zijn geen opmerkingen. 
 

3 Mededelingen decaan  
De decaan geeft aan dat na een zorgvuldig extern onderzoek en in nauwe afstemming met het 
College van Bestuur is besloten om een ontslagprocedure in gang te zetten voor een hoogleraar 
van de FHML vanwege seksueel grensoverschrijdend gedrag. Aanleiding van het extern onderzoek 
waren meerdere meldingen van ongewenst gedrag van de hoogleraar. In het belang van alle 
betrokkenen wordt de naam van de hoogleraar niet bekend gemaakt. Dit bericht is reeds gedeeld 
via UMployee en ook de Observant heeft er een artikel over geschreven. De decaan complimenteert 

de Observant over de respectvolle verslaglegging.  
De decaan voegt toe dat een veilige werk- en studieomgeving van belang is voor alle 
medewerkers/studenten. Het extern onderzoek heeft uitgewezen dat dit niet altijd vanzelfsprekend 

is. Er moet meer aandacht/bewustwording zijn voor ongewenst gedrag, ter preventie, maar ook 
voor de nazorg.  
 

4 Huisvesting/gebiedsontwikkeling en nieuwbouw Randwyck 
De directeur FHML geeft aan dat in overleg is besloten dat in de volgende bijeenkomst van de raad 
een presentatie zal worden gehouden. 
Op dit moment zijn er geen nieuwe ontwikkelingen te melden. De renovatie van de Uns50 gaat 
gefaseerd verder. Ook de tekeningen ten behoeve van de nieuwe CPV zijn reeds gereed en 
goedgekeurd. 
Desgevraagd zal de directeur FHML bij de UB navragen wanneer de Klankbordgroep over de 

herinrichting van de UB weer bijeenkomt.  
 
5.a Eindafrekening FHML 2022 
-23.0753 – d.d. 13-04-23 - eindafrekening 
 
P. Schoonbrood, afdeling Financial Control, houdt een presentatie. De sheets zijn toegevoegd aan 
het openbaar deel van het verslag met kenmerk 23.1006. 

De Eindafrekening FHML 2022 laat zien dat er minder middelen zijn uitgegeven dan zijn ontvangen. 
Het resultaat is M€ 8,9 positief en P. Schoonbrood geeft een toelichting bij de belangrijkste 
ontwikkelingen van dit resultaat. Daarbij blijkt dat in een aantal gevallen baten nog niet tot 
(meer)kosten hebben geleid, maar dat dit wel nog gaat gebeuren. In een aantal gevallen zijn 
daarvoor bestedingsplanreserves opgenomen. 
Desgevraagd geeft P. Schoonbrood aan dat een lagere instroom van studenten niet gelijk een 

financieel effect heeft op de begroting. Het heeft wel een effect op de rijksbijdrage. De rijksbijdrage 
is onder andere gebaseerd op het aantal studenten en diploma’s van de afgelopen twee jaar. 
De raad merkt op dat de rendementen teruglopen bij de opleidingen. De decaan geeft aan dat dit 
een punt van aandacht is. De oorzaak is nog onduidelijk. 
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De raad merkt tevens op dat de promotietrajecten langer duren. Ook dit is het Bestuur FHML 

opgevallen, geeft de decaan aan. Mogelijk is dit een gevolg van de coronapandemie.  
 

Het resultaat is M€ 8,9 positief. De raad vindt dit opvallend hoog en is benieuwd hoe deze middelen 
in de begroting FHML 2024 zullen worden opgenomen. 
 
Op basis van de gevoerde bespreking, de gegeven toelichting en de voorliggende documenten, 

adviseert de raad positief over de Eindafrekening FHML 2022. 
 
5b Uitwerking model toewijzing opbrengsten en kosten reguliere onderwijsactiviteiten 
voor de realisatie 2022 
-23.0896 – d.d. 03-05-23 – brief decaan 
 
De informatie wordt voor kennisgeving aangenomen.  

 
6 Afschaffing cum laude regeling Geneeskunde 
-23.0928 – 03-05-23 – brief decaan. 
 
De Opleidingsdirecteur Geneeskunde, R. Rennenberg, geeft een toelichting. 
 
Omdat er bij de Geneeskunde opleidingen steeds meer programma’s programmatisch toetsen 

toepassen, is het de vraag of het handhaven van de cum laude regeling nog passend is. In het 
voorliggende document wordt het resultaat geschetst van een verkenning landelijk en lokaal naar 
het al dan niet continueren van de cum laude regeling. Naar aanleiding daarvan is het voorstel om 
de cum laude regeling binnen de Geneeskunde opleiding af te schaffen voor de programma’s met 

programmatisch toetsen. Dit geldt niet voor studenten die reeds zijn ingeschreven om in 
aanmerking te komen voor de cum laude regeling. Het betreft de BaMed (met terugwerkende 
kracht) vanaf de start september 2022 en voor de A-KO en de master Geneeskunde zal de 
afschaffing gefaseerd ingevoerd worden. Inmiddels zijn alle gremia geconsulteerd en wordt nu nog 
het standpunt van de Faculteitsraad gevraagd. 
Desgevraagd geeft R. Rennenberg aan dat in de praktijk geregeld studenten opzoek gingen naar 

docenten die goede beoordelingen gaven gedurende de master. Door de cum laude regeling 
ontstond een verkeerd gedrag van de studenten. De raad trekt in twijfel of studenten dit gedrag 
zonder de cum laude regeling niet meer zullen vertonen.  
R. Rennenberg benadrukt verder dat cum laude gaat over het zich onderscheiden op basis van 
cijfers. Bij programmatisch toetsen vindt er op een andere manier beoordeling plaats waarbij er 
meer naar de ontwikkeling van de persoon wordt gekeken. Ook vervolgopleidingen hechten weinig 
waarde aan cum laude, aldus R. Rennenberg. Bovendien gaat het aannemen van studenten niet op 

basis van eindcijfers. 
De raad is van mening dat sommige mensen zich toch graag willen onderscheiden, bijvoorbeeld bij 
subsidieaanvragen en vraagt op welke manier studenten zich kunnen excelleren. R. Rennenberg 
geeft aan dat studenten wel degelijk kunnen blijven excelleren, op verschillende manieren. Een 
portfolio kan daarbij bijvoorbeeld waardevoller zijn dan een cijferlijst. 
 
De raad onderschrijft het voorstel om de cum laude regeling af te schaffen voor de programma’s 

binnen de Geneeskunde opleiding met programmatisch toetsen. De raad vindt het wel belangrijk 
dat studenten die willen excelleren, dit ook kunnen laten zien. De raad doet de suggestie om een 
gewaarmerkt document, dat bijvoorbeeld gegenereerd wordt door het portfoliosysteem, wordt 
toegevoegd als bijlage aan het diploma van de betreffende student. 
 
7 Onderwijs- en Examenregelingen en Regels & Richtlijnen opleidingen Geneeskunde 

academisch jaar 2023-2024 
-23.0827 – d.d. 24-04-23 – brief decaan met bijlagen 
 
De raad heeft geen specifieke vragen omtrent de voorliggende Onderwijs- en Examenregelingen en 

Regels & Richtlijnen opleidingen Geneeskunde. 
 
De raad vraagt naar het standpunt van de Opleidingsdirecteur Geneeskunde, R. Rennenberg, over 

ChatGPT. R. Rennenberg geeft aan dat dit nog een belangrijk onderwerp van discussie is; er wordt 
gekeken hoe ChatGPT geïncorporeerd kan worden in de verschillende onderwijsprogramma’s.  
Er wordt vooral gekeken naar mogelijke voordelen van ChatGPT, maar tegelijkertijd moet er ook 
gelet worden op het behalen van de eindtermen. Er wordt nagedacht over de toetsing en hoe dit 
wellicht anders vormgegeven moet worden. Bijvoorbeeld zullen schrijfopdrachten niet meer thuis 
gemaakt kunnen worden.  
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Op grond van de voorliggende stukken en de in de raad gevoerde discussie stemt de raad in met 
de Onderwijs- en Examenregelingen van de opleidingen Geneeskunde, academisch jaar 2023-

2024. 
 
8 Onderwijs- en Examenregelingen en Regels & Richtlijnen opleidingen BioMedical 
Sciences academisch jaar 2023-2024 

-23.0821 – d.d. 24-04-23 – brief decaan met bijlagen 
 
De Opleidingsdirecteur, J. Theys, geeft een toelichting en geeft aan dat er weinig aanpassingen zijn 
ten opzichte van het vorig academisch jaar. 
 
De raad verwijst naar een voorliggende brief van de Opleidingscommissie met een aantal 
opmerkingen en vraagt of die reeds is verwerkt in de voorliggende OER. 

Met betrekking tot het eerste punt, geeft J. Theys aan, dat de ILO’s zijn aangepast en 
gespecificeerd in de voorliggende OER. 
Met betrekking tot het tweede punt, verduidelijkt J. Theys dat dit gaat over het naar voren halen 
van de herkansingen in periode 6. Deze vinden nu eind augustus plaats, maar het voorstel is om 
die naar de 2e of 3e week van juli te verplaatsen, zodat docenten niet in de vakantieperiode de 
toetsen hoeven na te kijken. Het voorstel is formeel akkoord maar moet nog exact geformaliseerd 

worden. Of het ook een betere optie is moet overigens nog blijken. 

Desgevraagd geeft J. Theys aan dat het laatste punt inzake de credits van de longitudinale lijnen 
betrekking heeft op een ander OER, die op een later moment in de Faculteitsraad zal worden 
besproken. 
 
De raad geeft aan dat in de OER Geneeskunde, ChatGPT is opgenomen bij het artikel over fraude. 
J. Theys geeft aan dat bij BMS ervoor is gekozen om aan te geven dat schrijfopdrachten enkel door 

de student zelf geschreven dienen te worden waarbij ChatGPT expliciet niet wordt genoemd.  
 
Op grond van de voorliggende stukken en de in de raad gevoerde discussie stemt de raad in met 
de Onderwijs- en Examenregelingen van de opleidingen BioMedical Sciences, academisch jaar 
2023-2024. 
 
9 Vergaderschema Raad FHML academisch jaar 2023/2024 

-23.0668 – d.d. 24-04-23 – overzicht 
 
Het vergaderschema wordt vastgesteld. 

 
10 Nagekomen agendapunten 
Er zijn geen nagekomen agendapunten 
 

11 Rondvraag 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de openbare rondvraag. 
 
Kim Luijten 
 
 

 


